

1. Ry Gruppe



"LYNGHOVED" □ SKANDERBORGVEJ 86 □ 8680 RY

**Dagsorden til bestyrelsesmødet den 10/4-2024
kl.19.00-21.00 på Lynghoved.**

Punkt	
	Deltagere: SuS, Leon, Anne, Marie, Lotte, Martin F.M., Simon, Karsten, Jan (referant), Bo, Martin V.
1	Godkendelse af referat fra d. 6/2-2024 ok
2	Nyt fra byggeudvalget. Ansøgt om byggetilladelse i brandklasse 1 (= lagerrum) Der mangler nogle interessetilkendegivelser fra tredje part. Men det kan vi ikke finde! Måske RenoSyd ? Vi er klar til at skrive ansøgning til Velux (Villum fonden) om vinduer – kun halvdelen med motor. Opfordring til at søge Sparekassen Danmark (gruppens bank), SuS. vil gerne have lov at aflevere den personligt til bankdirektøren i Galten Afd. Ros til Karsten for godt arbejde.
3	Meddelelser fra formanden. Kommunens advokat har ønsket at lave en ny brugsaftale – men vi fandt det gamle skøde og den gamle aftale, så den fortsætter indtil videre. Vi må ikke have et "Privat område" skilt, men vi kan godt sætte nogle sedler op med ordensregler. (Privat-Skiltet står nu ved Gyvelhytten). Vi venter med at sætte ordensreglerne op hvis det bliver aktuelt. Kommunen har skåret en del selvfældet træ op, som vi får lov at indsamle. Leon tager et møde 11/4.
4	Meddelelser fra kassereren. Regnskab er udsendt – nogle spørgsmål? Vil gerne købe for 20.000 kr garantbeviser, så vi kan få vores penge ind på en højrentekonto. Det kan på sigt give os 8.500 – 17.000 i renter om året. Dette blev enstemmigt vedtaget.
5	Meddelelser fra gruppelederen. Jacob S.A. er valgt som vores nye divisionschef. Status på ledere i grenene – det er lidt svingende, hvor mange børn, der møder op. Og der er ledere, der vil stoppe efter sommerferien. Det tages op på næste ledermøde. Der er mange på ventelisten, som er for små til overhovedet at starte. Lederne vil gerne fokusere på raftearbejde, orientering, mad og klatring. Jan og Lotte arbejder på at låne udstyr eller få forhåndstilkendegivelse fra kommunen, alternativt må der indkøbes det der skal bruges her og nu (ca 8.800 kr).
6	Fastsættelse af bestyrelsesmøde datoer. Forslag: 12 juni, 28. august, 9. oktober, 11. december, 5. februar. Vedtaget.
7	Familiedagsarrangementet d. 04. oktober - skal vi deltage? og vil vi deltage sammen med FDF'erne Vi melder tilbage at vi er forsigtigt positive / interesserede, men vi har svært ved at gennemskue hvad der

	forventes af os, hvor meget og hvorledes. Nogle synes at 350 kr for en familie kan være voldsomt. SuS og Jan vil gerne stå for det praktiske, men det kræver at der er flere, der deltager på dagen.
8	<p>Debat om Dueligheds og forløbsmærker, hvad er bestyrelsens holdning.</p> <p>Der er for meget zig-zag kurs, hvis det er de enkelte grene, der fastsætter hvad man kan og ikke kan. Vi bør have en fælles holdning og retning i gruppen.</p> <p>Vi har ingen forventninger om at Myrerne tager andre end DDS' mærker, som tages i grenene. De andre grene vil kunne tage specielle mærker med udfordringer i, som f.eks. Tørklæde eller Shorty hos Skovmusene, og lidt flere hos Fjeldrotterne f.eks. Snorky mærket, mens de øvrige mærker kan tages i Troppen, hvis en patrulje kan blive enige om det. Under alle omstændigheder skal der laves en kontrakt med grenlederne inden de går i gang.</p> <p>Fjollemærker som Regnbue-is-mærket bør vi undgå.</p> <p>Vi har tiltro til at lederne bruger deres sunde fornuft når de vurderer om et mærke kan være aktuelt. Gruppeledelsen laver et endeligt oplæg til næste møde.</p> <p>Vi kan reelt ikke gøre os til dommere over hvordan spejderne ellers dekorerer deres uniform, så længe det er etisk forsvarligt.</p>
9	<p>Raftestativ. Vores korte rafter vandrer op i skoven og ligger og går til. Løsning kunne være låger på eksisterende raftestativ, eller noget helt andet.</p> <p>Vi prøver at få gammelmandsklanen til at påtage sig opgaven. Bolden ligger hos Gruppelederne.</p>
10	<p>Opfølgning på hjertestarter.</p> <p>AK var desværre ikke til stede.</p>
11	<p>Eventuelt.</p> <p>Vi er ved at sætte de elektroniske låse op i hytterne, men har brug for bedre wifi dækning – ca 750 kroner (Bo har måske en)</p> <p>GL ønsker at vi får noget til affaldssortering til køkkenet. SuS har købt et stativ til Gyvelhytten. Og køber et tilsvarende til Lynghoved. Hyttefædrene er ved at lave et sorteringsanlæg til at stille udenfor.</p>